
Protokoll Bankommittémöte 2020-08-25 

Närvarande: Fredrik Berg, Mats Kjellén, Rikard Ivarsson, Janne Söderkvist, Roger Moström, Kent 

Jung, Lars Ågren. 

- Föregående protokoll – Genomgånget och reglerat. 

Fredrik Berg: 

- Tävlingsbanan har varit bra under arbetet med säkerhetsspåret.  

- Elevhäst red på Islandshästbanan mitt under provloppen senast – Roger repeterar för skolan 

så info kommer ut till eleverna vad som gäller. 

- Elever som kör moped på stallbacken måste få till sig vilken hastighet som gäller då det nu är 

många nya elever inför skolstarten. 

Mats: 

- Är säkerhetsspåret mått-anpassat för harvning och sladdning – Ja. 

- Önskemål från Travföreningen om banskötsel även under helgdagar – Roger tar det vidare. 

Rikard: 

- Planera ang. material på träningsbanorna inför hösten och vintern. 

- Urdikning vid träningsbanor – Rikard/Roger. 

- Röja vid staketen runt träningsbanorna – Rikard/Kent. 

- Ledlampa vid banmästarnas vändplan – Kent. 

Roger: 

- Belysningen på anläggningen står ofta på sent. Åtgärda så det stängs av kl. 20.00. 

Tävlingskvällar släcks stallbacken en timme efter det sista loppet. 

- Parkeringen på stallbacken under tävlingsdagar har åter blivit ett stort problem (Olycksrisk). 

Åtgärder ska vidtagas för att förbättra detta. 

- Vi ber om förståelse för Islandshäst- och Westernevent några gånger i höst. Det kommer att 

ske coronaanpassat (de har egna polistillstånd) – är av yttersta vikt för Axevallas ekonomi att 

dessa event kan hållas.  

Övrigt: 

- 23-24 september kommer det inte finnas något internetnät på Axevalla p.g.a. ST tar över 

driften från ATG. 

Vid protokollet 

 

Lars Ågren 


